
Referat Styremøte GAKK april 2019 
Sør amfi Myra, møterom 2 min. Kl. 19:00-21:00 
Tilstede: Gunn, Jørgen, Bengt, Tore og Victoria 

Saksliste 

1. Status	i	GAKK	per	dagsdato	(antall	medlemmer,	økonomi	drift	etc.)	

Ord	fra	Leif:	240	medlemmer	totalt	p.t.	Av	disse	er	det	22	enkeltmedlemmer,	6	familier	og	
1	student	som	fikk	opprinnelig	faktura	2	februar,	purring	5	mars	med	betalingsfrist	12	
mars.	 Et	 par	 av	 enkeltmedlemmene	 er	 OK	 (F.eks.	 Eivind	 Sangvik).	 For	 de	 resterende	
sender	jeg	e	siste	purring	med	en	ukes	betalingsfrist	og	beskjed	om	at	de	deretter	vil	bli	
utmeldt	hvis	de	ikke	har	betalt.	

2. Status	Grimstadhallen,	Birkenlund,	utefelt,	klatrefører,	kurs	med	mer.		

Fullt	trøkk	i	Grimstad	og	Arendal.		

3. Nytt	styre	2019	–	Velkommen	og	hvordan	arbeide?	

Tore	informerer.	Se	møteplan	på.	http://www.klatringsor.no/styret/.	

Møteplanen	for	2019	er:	

Mandager	oddetallsuke.	3-4	i	løpet	av	året.	Sør	Amfi	Myra	kl.	19-21.	Mandag	8	april,	13	
mai	og	9	september.	

4. Gjennomgang	mål	for	2019	

Fra årsmøtet står det følgende: I 2019 (og videre) skal vi prioritere gode tekniske ruter skrudd 
av profesjonelle ruteskruere. Vi skal arbeide for økt (formell) klatrekunnskap i form av 
sertifiseringer og kursing. Nye medlemmer skal føle at de har et «utdanningsløp» der de kan 
avansere med kurs og mer ansvar i klubben. Vi skal ha økt fokus på utendørsklatring, bolte 
nye felt, trykke ny Sørlandsfører og ta eierskap til eksisterende felt. Det nye styret er i 
inneforstått med mål for 2019 satt av årsmøtet.  

5. Prioritering	av	søknader	opp	mot	NKF	

GAKK	kan	kun	prioritere	et	klubbitviklingstiltak	støttet	av	NKF	i	året.	For	2019	skal	GAKK	
prioritere	klubbutvilkling	for	klatreinstruktør	1	sport	i	2019.	Godkjent.		

6. Drop	in	pris	økes	til	kr	80	eller	100,-	

Fra	høsten	2019	øker	vi	prisene	til	100	per	person	inkl.	utstyr.		Godkjent.		

	

	



7. Klatretårn	i	Lillesand	og	videre	arbeid	med	Myra	prosjektet.	

Verdens	høyeste	klatretårn	i	Lillesand	er	realiserbart	innen	kort	tid	(1-2	år).	«Sørlandet»	
står	samlet	om	prosjektet	og	GAKK	må	ta	stilling	til	om	vi	er	klare	for	å	bli	ambisiøse	ift.	
det	vi	driver	med.			

Vedlegg:	

• Vedlegg_1_forprosjekt	-	Beskrivelse	av	prosjektet.	
• Vedlegg_2_presentasjon	
• Vedlegg_3_retningslinjer	-		Retningslinjer	(NKF)	for	etablering	av	klatreanlegg	

Vedlegg	kan	fremvises	på	forespørsel	til	Tore	H.	Næss.		

I	hvilken	grad	GAKK	ønsker	å	ta	stilling	til	prosjektet	(	å	være	delaktig)	ble	diskutert	på	
styremøtet	8	april.	Det	ble	diskutert	en	del	problemstillinger	pga.	mangel	på	informasjon.	
Nytt	styremøtet	ble	avholdt	mandag	15	april	med	Trond	A.	Gjone	fra	Lillesand	vekst	til	
stede	(initiativtaker	til	prosjektet).	Trond	representerte	planene	og	foreløpig	skisse	for	
videre	prosess.		

Styret	ble	enige	om	følgende	(5	stemmer	for	og	1	mot):		

GAKK	er	positive	til	prosjektet	og	ønsker	å	være	delaktig	i	prosjektgruppen	som	etablerer	
tårnet	samt	arbeide	ift.	drift	av	tårnet.	GAKK	oppretter	en	egen	arbeidsgruppe	bestående	
av	Tore,	Simon	+	flere	representanter	fra	Lillesand.		

Arbeidsgruppens	 mandat	 er	 å	 arbeide	 for	 at	 tårnet	 utformes	 (sportslig)	 slik	 at	 den	
fremmer	klatring	på	Sørlandet	og	er	å	tråd	med	GAKK	sine	verdier	og	vedtekter.	I	tillegg	
skal	gruppen	arbeide	med	en	plan	for	drift.	Arbeidsgruppen	rapporterer	til	styret	i	GAKK.	
Alle	avgjørelser	som	innebærer	risiko	av	betydning	(for	GAKK),	eierskap	og	ansvar	skal	
drøftes	skal	vurderes	av	styret	i	GAKK.			

Styret	 ble	 også	 enige	 om	 at	 GAKK	 dekker	 kostnadene	 for	 to	 personer	 til	 Groningen	 i	
Nederland.	 Hensikten	 med	 reisen	 er	 å	 gjøre	 research	 på	 klatretårnet	 som	 er	 der.	
Kostnadene	for	en	slik	tur	er	estimert	til	6000-10000	kr.		

Under	følger	noen	problemstillinger	arbeidsgruppen	bør	ta	stilling	til	innen	rimelig	tid:	

1. Hva med Myra? 
  

2. Søke om midler i flere kommuner (Grimstad, Lillesand etc.) 
 

3. Koble på klatreforbundet – Internasjonalt anlegg. Fiansieringsmuligheter etc.  
 

4. Kartlegg alle ting som bør være involvert i klatreanlegget. Det er nå frem til finansiering.  
 
5. GAKK må være eier av utviklingsselskapet på 51% eller stå som eier (for å få søkt tippemidler). 

Lillesand vekst står for all risiko (sier de selv). Forplikte oss til å være med på den praktiske 
gjennomføringen. Må regne med dugandstimer for å dekke «egenkapitel» slik at vi får det slik vi vil 
ha det. Ruteskruing etc.  
 



6. GAKK må vudere hva vi gjør ift. drift. Etablering av driftselskap? – Når vi har bygd veien. Eier 
rettighetene for å drifte veggen. Trenger driftselskap pga. Sikkerhet. Driftselskap kan leie inn oss 
eller vi kan være en del av det. 0 eller 100%. Ønsker at vi skal delaktig. 
 

7. Kan GAKK skifte navn til Sørlandet Klatreklubb eller Klatringsor? Mulig vi må skifte navn slik at vi 
favner Lillesand. Evt. opprette en underavdeling.  

 
 
Møtet hevet kl. 1920 (mandag 15 april) 

 
 
 
 

 
 

	

	

	

	

 


